



LEVINA CHEN

Portfolio: levinadesigns.com

Let's chat! cjl1209@163.com

RingCentral · Product Designer

Sep 2020 - July 2023 Xiamen, China

- Collaborated with a global team of product managers, and engineers to conceptualize and design new features and improvements for RingCentral video meetings, webinars, and rooms.
- Led designs for various features on mobile, tablet, desktop, and TV, ensuring they aligned with user needs and business goals.
- Conducted user research, and usability tests, and gathered feedback to validate design decisions.
- Maintained and contributed to the design system, fostering consistency and streamlining the design workflow across the team.

Beijing Academy of Artificial Intelligence · UX/UI Designer

Oct 2019 - Aug 2020 Beijing, China

- Partnered with a team of designers and engineers on developing web-based products.
- Created UI guidelines and a component library that reduce redundancies for the team to deliver better user experience.

Nakamoto & Turing Labs · UX/UI Design Intern

Apr 2019 - Sep 2019 New York City, USA

- Responsible for redesigning the platform website, improving the user engagement by 43% and user visiting by 52%.
- Worked with marketing manager to refine the branding and UI/UX design for the platform.

Education

Rochester Institute of Technology Bachelor of Fine Arts '18

Major - New Media Design

Minor - Media Art and Technology

Immersion - Psychology

Skills

Product design

UX Design

UI Design system

Visual Design

Rapid Prototyping

User Research

Usability Testing

Responsive Design

Motion Graphics

Branding

Tools

Figma

Sketch

Adobe Suite

InVision

Framer

Cinema 4D

HTML & CSS

Basic Javascript



陈佳玲

作品：levinadesigns.com

手机：[18698371209](tel:18698371209)



RingCentral铃盛 · 产品设计师

2020年9月 - 2023年7月 中国厦门市

- 与全球的产品经理和工程师团队合作，共同构思和设计 RingCentral 视频会议、网络研讨会和会议室的新功能和改进措施。
- 负责移动端、平板、桌面和电视等各平台的设计，确保其与用户需求和业务目标相一致。
- 进行用户研究、可用性测试并收集反馈，以迭代改进现有功能并验证设计决策。
- 维护并参与设计系统的建立，促进团队内设计工作的一致性和流程优化。

BAAI北京智源人工智能研究院 · UX/UI 设计师

2019年10月 - 2020年8月 中国北京市

- 负责社区产品的UI及交互设计工作，参与产品的规划和功能优化。
- 与研发团队内设计师和工程师紧密配合，设计产出了一系列网页端产品。
- 在产品迭代中，沉淀了一套交互/设计规范，推动了品牌的建立、落地、维护。

Nakamoto & Turing Labs · UX/UI 实习

2019年4月 - 2019年9月 美国纽约市

- 负责平台的网站主页设计，助平台注册量增加52%，平台交易量增加43%。
- 熟悉使用Adobe Suite和Sketch参与平台的产品UI/UX设计及品牌运营设计。

教育背景

罗彻斯特理工大学 · 艺术学士

2013年9月 - 2018年12月

专业 - 新媒体设计

辅修 - 媒体艺术与科技，心理学

技能

产品设计

UX 设计

UI 设计系统

视觉设计

交互原型设计

用户调研

可用性测试

响应式设计

交互动效设计

品牌设计

软件语言

Figma

Sketch

Adobe Suite

InVision

Framer

Cinema 4D

HTML & CSS

Basic Javascript